
RADA DZIELNICY PRZYMORZE WIELKIE 

Protokół z XX sesji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie 
dnia 16.02.2021r 

W dniu 16.02.2020 o godzinie 20:00 w sposób zdalny za pomocą aplikacji ZOOM rozpoczęło się 
posiedzenie Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie, zwołane pismem Przewodniczącego Rady Dzielnicy 
Przymorze Wielkie Adama Rozenberga z dnia 1.02.2021 roku. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący Rady 
Dzielnicy Przymorze Wielkie Adam Rozenberg , który na podstawie listy obecności(załącznik  LISTA 
OBECNOŚCI) stwierdził obecność radnych - weryfikacja obecności za pomocą obrazu z kamery 
internetowej (w liczbie 13 radnych). Następnie przywołał porządek obrad zawarty w zawiadomieniu o 
zwołaniu sesji oraz ogłosił głosowanie za przyjęciem zaprezentowanego porządku obrad. 
1.  Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku obrad. 
2. Sprawozdanie z działalności Zarządu Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie 
3. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie.  
4. Dyskusja na temat uchwały Budżetowej na rok 2021. 
5. Uchwała budżetowa Rady dzielnicy Przymorze Wielkie na rok 2021. 
6. Przedstawienie zgłoszonych wniosków i projektów w związku z budżetem Rady Dzielnicy Przymorze 

Wielkie do realizacji przez Zarząd Rady Dzielnicy. 
7. Wolne wnioski 
8. Zakończenie sesji. 

Krzysztof Skrzypski zaproponował zmianę porządku sesji: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności, przyjęcie porządku obrad.  

2. Prezentacja platformy multimedialnej do motywowania mieszkańców dzielnicy, stworzona przez 

Alka Gałkowskiego.  
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie 
4. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie.  
5. Dyskusja na temat uchwały Budżetowej na rok 2021. 
6. Uchwała budżetowa Rady dzielnicy Przymorze Wielkie na rok 2021. 
7. Przedstawienie zgłoszonych wniosków i projektów w związku z budżetem Rady Dzielnicy Przymorze 

Wielkie do realizacji przez Zarząd Rady Dzielnicy. 
8. Wolne wnioski 
9. Zakończenie sesji. 

LISTA OBECNOŚCI – załącznik lista obecności 
1. Przyjęcie zmienionego porządku obrad.  
Głosowanie ogółem :  
               ZA:13  PRZECIW:0 WSTRZYMANE:0 
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2. Wysłuchanie prezentacji na temat platformy multimedialnej przedstawionej przez Alka Gałkowskiego. 
Radni bardzo optymistycznie podeszli do tematu i postanowili przyglądać się rozwojowi projektu. 

3. Sprawozdanie z działalności zarządu przedstawił Krzysztof Skrzypski - przewodniczący zarządu. 
- odbyły się dwa spotkania on-line z prezydium rady, na których omawiane były kwestie budżetowe. 
- Krzysztof Skrzypski przedstawił sprawozdanie z działań w temacie zmiany statutów Rad Dzielnic (grupa 

nieformalna) 
- Odbyły się spotkania z miastem w kwestii rozliczeń rezerw z budżetu z zeszłych lat.  
- Odbyły się dwa spotkania na temat budżetu obywatelskiego, w których udział brał zarząd 
- Sprawozdanie na temat budynku przy ulicy Jagiellońska 5 (siedziba Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie), 

spotkanie miało na celu rozważenia możliwości wykorzystania budynku na ten moment przez różne 
podmioty. (Plany: powiększenie siedziby Rady Dzielnicy, tymczasowe przeniesienie ośrodka terapii 
zajęciowej, tymczasowa filia biblioteki miejskiej, działalność szkoły Montessori oraz szkoły tańca Fala). 

- Sprawozdanie na temat realizacji spraw z pism i wniosków złożonych do Miasta. 

4. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie. 
- komisje nie obradowały w okresie między sesjami. 

5. Dyskusja na temat uchwały Budżetowej na rok 2021. 
Głos zabrał Krzysztof Skrzypski, przedstawił prośbę Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni aby przeznaczyć 
kwotę 42.000zł na plac zabaw w Parku Reagana. Poprosił o wyrażenie opinii przez radnych. Radni wyrazili 
oburzenie że GZDiZ stawia radę dzielnicy pod ścianą, ponieważ miasto przeznaczyło tę część rezerwy 
nieodwracalnie na GZDiZ. Miasto powiedziało, że jeżeli rada nie przeznaczy środków na ten plac zabaw to 
miasto go po prostu zlikwiduje.  
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 

Głos zabrał Zastępca Przewodniczącego Zarządu - Grzegorz Ptaszyński, przedstawił wnioski i propozycje do 
wydatkowania budżetu na rok 2021. Prezentacja została wysłana wcześniej mailowo do radnych. Grzegorz 
Ptaszyński przedstawił założenia budżetu na 2021 rok. Przedstawił obawy że w 2021 nadal będą obostrzenia 
z powodu pandemii dlatego większą kwotę zarząd proponuje przekazać na projekty twarde. Grzegorz 
przedstawił również problemy w zakresie współpracy z miastem w zakresie rozliczania i planowania 
wydatkowania dzielnicowego budżetu. 

6. Uchwała budżetowa Rady dzielnicy Przymorze Wielkie na rok 2021. 
Propozycja zarządu wydatkowania środków na rok 2021: 

1. Zagospodarowanie, porządkowanie terenów dzielnicy, remonty, zakup i montaż urządzeń małej 
architektury i drobne inwestycje: kwota 206 300 zł. 

2. Działania w zakresie edukacji, kultury, wypoczynku, rekreacji, integracji mieszkańców dzielnicy, 
ochrony zdrowia oraz konsultacji społecznych: kwota 100 000 zł. 
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3. Strona internetowa – modernizacja i aktualizacja: kwota 3000 zł. 

Głosowanie nad punktem 1. 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 
Głosowanie nad punktem 2. 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 
Głosowanie nad punktem 3. 
Głosowanie: za:12 przeciw:0 wstrzymane:0 
Głosowaniem nad całością uchwały nr XX/35/2021 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 

7. Przedstawienie zgłoszonych wniosków i projektów w związku z budżetem Rady Dzielnicy Przymorze 
Wielkie do realizacji przez Zarząd Rady Dzielnicy. 
Zarząd poprosił radnych o wyrażenie opinii na temat konkretnych projektów do budżetu: 
 - Drewniane leżaki w Parku im. R.Reagana 35.000zł 
Głosowanie: za:10 przeciw:0 wstrzymane:1 

- Ławki na terenie dzielnicy 30.000zł 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 

-Nasadzenia drzew na terenie dzielnicy 40.000zł 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 

- Stoły piknikowe 12.000zł 
Głosowanie: za:11 przeciw:0 wstrzymane:0 

8. Wolne wnioski nie zostały wniesione. 

9. Przewodniczący Rady pogratulował Mateuszowi Janocie dobrej pracy w ramach Finału Wielkiej Orkiestry 
świątecznej Pomocy, która swoją siedzibę miała w siedzibie Rady Dzielnicy.  

10. W obliczu wyczerpania punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodniczący Rady Adam 
Rozenberg ogłosił zakończenie posiedzenia XX sesji Rady Dzielnicy Przymorze Wielkie o godzinie 22:30. 

Przewodniczył i protokołował: Adam Rozenberg 

Adam Rozenberg 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 
Przymorze Wielkie
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